
 

İL GENEL MECLİSİNİN 2024 YILI  HAZİRAN AYI 

TOPLANTISI GENEL GÜNDEMİ 

(Özel İdare Meclis Toplantı Salonu 03, 04, 05, 06 ve 07 Haziran /2024 tarihleri arası) 

 

G   Ü   N   D   E   M 
 

1. Yoklama. 

 

2. Geçen birleşime ait tutanak özetinin okunması ve oylanması. 

 

3. 5302 Sayılı İl Özel İdaresi Kanunu’nun 12. Maddesi gereğince İl Genel Meclisinin bir aylık 

tatil ayının belirlenmesi hususunun görüşülmesi. 

 

4. İlimiz Merkez İnişdibi köyü Çığdibi Mahallesi'ndeki mevcut camii alanı için hazırlattıran 

imar planları, İl Genel Meclisinin 06/04/2022 tarihi ve 087 sayılı kararına istinaden 

onaylanmıştı. Ancak İl İdare ve Denetim Müdürlüğünün 19.04.2022 tarih ve 16635 sayılı 

yazısı ile onaylanan imar planında, Mekansal Yapılar Yapım Yönetmeliğine uyulmadığı 

belirtilerek eksikliklerin giderilmesi halinde işleme alınabileceği belirtilmişti. Bu hususta 

imar planı talebi için alınan ilgili kurum görüşleri, onaylı jeolojik-jeoteknik etüt raporu, 

taşınmaz sahiplerinin dilekçesi, 1/5000 ölçekte Nazım ve 1/1000 ölçekli uygulama imar 

planı paftaları ve plan raporu ekle sunulmuş olup imar planlarının onaylanması ile ilgili 

İmar ve Bayındırlık Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

5. İlimiz Tirebolu ilçesi Şirinköy, Espiye ilçesi Hacıköy, Güce ilçesi Gürağaç köyü ile bir 

kısmı Güce Belediyesi sınırları içerisinde kalan alanda, Martı Elektrik Üretim A.Ş. 

tarafından projelendirilen Çay Hidroelektrik Santrali yapımı için hazırlattırılan imar 

planlarının, idaremiz sorumluluk alanında kalan kısımları onay için idaremize sunulmuş ve 

imar planlarına onay 04.11.2016 tarih ve 282 sayılı kararı ile alınmamıştı. Söz konusu Çay 

Regülatörü ve Hidroliklerine Santraline ait imar planları tekrar hazırlanarak Usta 

Hidroelektrik Enerji Üretim A.Ş tarafından idaremize gönderilmiş olup, söz konusu yeni 

imar planı başvurusu İl Genel Meclisimizin 04.11.2016 tarih ve 282 sayılı kararında 

belirtilen hükümler de değerlendirilmesi ile ilgili İmar ve Bayındırlık Komisyonu 

tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

6. İlimiz merkez Sultaniye köyünde tapu sicilinin 116 Ada 21 parsel numarasında, mülkiyet 

sahibi tarafından turizm tesis alanı amaçlı imar planı yaptırılmak için talepte 

bulunulmuştur. Söz konusu imar planları ile ilgili İmar ve Bayındırlık Komisyonu 

tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

7. Hacer TIĞ tarafından, ilimiz Espiye ilçesi Hacıköy köyü Neel mevkiinde 123 Ada 7 

parselde projelendirilmiş olan, Avrupa Birliği hibe destekli Türkiye Kırsal Kalkınmayı 

Destekleme Kurumu ile yapılan sözleşme gereği, hibe programı dahil işletmenin ulaşım 

yolunun yetersiz olduğu ve yol düzenlemesinin yapılmasını talep edilmiştir. Kültür ve 

Turizm Bakanlığının resmi sitesinde, “Mahalli İdarelerden doğrudan veya İl Kültür ve 

Turizm Müdürlükleri kanalı ile gelen çevre düzenlemesi ve altyapı uygulamalarına ilişkin 

mali yardım taleplerine, bakanlık bütçe imkanları çerçevesinde yardım yapılabilmektedir” 

ibaresi gereğince ilgili talebe istinaden hibe talep dosyasının hazırlanabilmesi ile ilgili 

Kültür ve Turizm Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

8. İdaremiz teknik personelleri tarafından hazırlanan yaklaşık maliyette, ilimiz Dereli ilçesi 

Pınarlar köyü köy konağı yapım işi için 1.190.082,26 TL ödeneğe ihtiyaç duyulmuştur. Söz 

konusu Köy Konağı'nın yapımı için İller Bankası A.Ş. tarafından 290.000 TL ödenek hibe 

edilmiştir. İşin tamamlanabilmesi için 900.082,26 TL tutarlığında ödeneğin Söz konusu 

ödeneğin karşılanması ile ilgili Plan ve Bütçe Komisyonu tarafından hazırlanan raporun 

görüşülmesi. 

 

./.. 
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9. İl Genel Meclisi Üyeleri Fuat YURT, Mustafa Kemal KURT ve Murat ARSLAN 

tarafından müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede Piraziz İlçemiz 

Nefsipiraziz Köyü, Narlık Köyü, Gökçeali Köyü, Alidede Köyü ve Örnek Köylerine grup 

yolu için önceki yıllarda açılan yol Nefsipiraziz, Gökçeali köyü sınırlarında bırakılmıştır. 

Bahse konu grup yolu altında bir bölümü tamamlanan yolun bu köyler için önem arz ettiği 

kış aylarında kar yağışlarından az etkilenerek ulaşıma olacağı görülmektedir. Yolun etüt, 

proje ve iştifaki raporlarının hazırlanarak yolağına alınması ve tamamlaması ile ilgili 

Yolağı Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

10. İl Genel Meclisi Üyeleri Eşref BAYRAK, Abdullah KARABIÇAK, Aydın CEBECİ ve 

Murat ARSLAN tarafından müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen 

önergede, Espiye Yağlıdere karayolu üzerinde 2009 yılında eğitim öğretime açılan, Şehit 

Cengiz Sarıbaş Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi'nde denizcilik alanı, elektrik alanı, 

muhasebe alanı, çocuk gelişim alanı ve moda tasarım alanı olmak üzere, 5 alan 

bulunmaktadır. Mesleki eğitim programı dahil toplam 420 öğrenciye sahip olan kurum, 

birçok alanda Türkiye birincilikleri bulunmaktadır. Söz konusu okulun dış cephesinde ve 

girişinde boya bakım ihtiyacı bulunmaktadır. Konunun araştırılması ile ilgili Milli Eğitim 

Gençlik ve Spor Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

11. İl Genel Meclisi Üyeleri Yusuf GELDİ, Abdullah KARABIÇAK, ve Fatih CANSIZ 

tarafından müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, Dereli ilçesi 

köyleri ve bağlısı mahallelerimiz ve ilçemiz mülki sınırları içinde bulunan yaylalarımızı 

gösterir yön levhaları olmadığından, ilçemiz dışından gelen vatandaşlarımız sorun 

yaşamaktadır. İlimiz merkez ilçe ve diğer ilçelerimizde levhalama çalışması yapılmış 

mıdır? Yapılmış ise Dereli ilçesinde çalışma ne zaman yapılacaktır? Araştırılması ile ilgili 

Yolağı Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

12. İl Genel Meclisi Üyeleri Yusuf GELDİ ve Abdullah KARABIÇAK tarafından müşterek 

imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, 22 Ağustos 2020 tarihinde 

ilçemizde meydana gelen sel afetinden zarar gören köylerimizden olan Alancık köyünde 

hiçbir çalışma yapamamıştır. 22 Ağustos 2020, 19 Nisan 2022 ve 23 Haziran 2023 

tarihlerinde meydana gelen sel afetinden zarar gören köylerimizde bir kısım çalışmalar 

yapılmış olup, oluşan zararın tamamı düzeltilmediğinden can ve mal güvenliği tehlike arz 

etmektedir. İl Özel idaresi köy yolağına dahil olan köy yollarında eksik olan kısımlarının 

yapılması ile ilgili Afet Erozyon Kontrol Komisyonu tarafından hazırlanan raporun 

görüşülmesi. 

 

13. İl Genel Meclisi Üyeleri Yakup URTAÇ, Erol KAPUCU ve Numan ZORBA tarafından 

müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, İlimize mesafe olarak en 

uzak olan ilçemiz olan Çamoluk, en yakın komşu ilçemize uzaklığı 45 kilometredir. Bu yol 

medyada da “50 yıldır değişmeyen sorun Alucra Çamoluk Yolu” diye defalarca yansımıştır. 

1970 yıllarında yapılan ve yapıldığı gibi nerede ise günümüze gelen bu yol günümüz 

standartlarını çok altındadır. 2 ilçe arasında 45 km mesafe 1 saat sürmektedir. Çok ciddi 

kaza tehlikeleri barındırmaktadır. Çamoluk Giresun arasındaki yol güzergahın da önemli 

bir iyileştirme sağlayacak olan bahse konu yolun yapımı için gerekli çalışmanın 

başlatılması ile ilgili Yolağı Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

14. İl Genel Meclisi Üyeleri Fuat YURT, Temel IŞIK ve Murat ARSLAN tarafından müşterek 

imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, Bu ilimizde faaliyet gösteren AKSA 

Elektrik İşletmelerinin 2023 yılında ilimize yaptığı yatırımlar ve miktarı, 2024 yılında ne 

kadar yatırım yapacağı ve miktarının ne kadar olduğunu araştırılması ile ilgili Sanayi ve 

Ticaret Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 
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15. İl Genel Meclisi Üyeleri Fatih CANSIZ ve Numan ZORBA tarafından müşterek imzalı İl 

Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, 2023 yılında ilçemiz Şebinkarahisar’da 

kurulması kararı alınan 5. Organize Sanayi Bölgesi, (OSB) yatırımı hem ilimiz hem de 

ilimiz doğu bölgeleri açısından çok yerinde ve faydalı olacaktır. Fakat ilimiz doğu 

bölgesinin kalkınması için düşünülen bu yatırımın Şebinkarahisar ilçemizin batısına 

Suşehri tarafına değilde, Alucra ve Şebinkarahisar ilçelerimiz arasında bulunan Altınçevre 

bölgesine kurulması halinde, hem Çamoluk hem Alucra ilçelerine yaklaşacağından bu 

yatırımdan bu ilçelerimizin daha fazla etkin katılımı ve faydalanması sağlanabilir. Teknik 

finans arazi durumu ve benzeri nedenden engel teşkil etmiyorsa OSB kurulacak alanın 

yeniden gözden geçirmesi ile ilgili Sanayi ve Ticaret Komisyonu tarafından hazırlanan 

raporun görüşülmesi. 

 

16. İl Genel Meclisi Üyeleri Abdullah KARABIÇAK, Murat ARSLAN ve Aydın CEBECİ 

tarafından müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, Elimizde diğer 

illere kıyasla TÜİK verilerine göre dikkate alınarak üretilen çay miktar ne kadardır? 

Üretilen çayın elimize sosyal ekonomik katkısı ne kadardır, elimizde çay üretiminden daha 

fazla sosyal ekonomik katkı sağlamak için neler yapılmalıdır, ilimizin Tirebolu ilçesinde 

bulunan çay fabrikasının kapasitesi nedir? Tirebolu ilçesinde planlanan çay fabrikasının 

yatırıma alınma süresi ne zamandır, yer tahsisi yapılmış mıdır? Araştırılması ile ilgili Tarım 

Orman Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

17. İl Genel Meclisi Üyeleri Abdullah KARABIÇAK, Murat ARSLAN, Eşref BAYRAK ve 

Aydın CEBECİ tarafından müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, 

Tirebolu ilçesi Kuzgun köyü Cami Çınarcık mahallesi ve Elma mahallesi, Seki köyü arası 

bağlantı yolunun yolağına alınması ayrıca Kuzgun köyü Göldüzü mahallesi Sultan köyü 

bağlantı yolunu yine Kuzgun köyü cami yanı Hozan Kıran mahalle yolu Cami yanı 

Sultanköy bağlantısının yolağına alınması ile ilgili Yolağı Komisyonu tarafından hazırlanan 

raporun görüşülmesi. 

 

18. İl Genel Meclisi Üyeleri Fatih CANSIZ, Abdullah KARABIÇAK, Sancar DEMİR ve Erol 

KAPUCU tarafından müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, 

İlçelerimiz Görele, Eynesil ve Çanakçı sınırlarında bulunan Sisdağı yaylasının turizm 

kapsamında ne gibi çalışmalar yapılmaktadır. Sosyal tesis, konaklama tesisi, kayak merkezi 

ve vatandaşlarımızın günübirlik gidip ziyaret edebilecek alanlar var mıdır? Araştırılması ile 

ilgili Kültür ve Turizm Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

19. İl Genel Meclisi Üyeleri Fatih CANSIZ, Abdullah KARABIÇAK ve Mustafa Kemal 

KURT tarafından müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, İlimizin 

ve ilçelerimizde çöp konteynerlerinin eksik olduğu ve çöplerin sahada çevre kirliliğine 

neden olduğu tespit edilmiştir. İl Özel idaresinin hizmet alanında çöp konteynerlerini 

artırılması için ne gibi tedbirler alınması gerektiği ile ilgili Çevre ve Sağlık Komisyonu 

tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

20. İl Genel Meclisi Üyeleri Abdullah KARABIÇAK, Yılmaz DEDE, Murat ARSLAN, Aydın 

CEBECİ ve Eşref BAYRAK tarafından müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına 

verilen önergede, Tirebolu Doğankent Gümüşhane karayolu ilçemizin Ketençukur, Kuzgun 

köylerinin Harşıt çayı kenarında bulunan yerleşim alanlarının ortasına geçmekte olup, köy 

muhtarlarımız ve ihtiyar heyetinin talepleri doğrultusunda araçların trafik seyri akışında 

bazı tehlikelerin ve ölümlü kazaların meydana geldiği, dolayısıyla bu köylerimizin yol giriş 

çıkış trafik işaretleri hız kesici yol çizgi ve barikat yanıp sönen sarı ikaz ışıklarının 

kurulması ile ilgili AR-GE Tarife Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

./.. 
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21. İl Genel Meclisi Üyeleri Abdullah KARABIÇAK, Yılmaz DEDE ve Murat ARSLAN 

tarafından müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, Tirebolu ilçesi 

Yukarıboğalı köyü Altıparmak mahallesini Merkez Camiyanı mahallesine bağlayan 

bağlantı yolunun yol ağına alınması ile ilgili Yolağı Komisyonu tarafından hazırlanan 

raporun görüşülmesi. 

 

22. İl Genel Meclisi Üyeleri Fatih CANSIZ ve Mustafa GÜNAYDIN tarafından müşterek 

imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, İlimiz merkez ilçe Camili-Erimez-

Kulakkaya turizm yolu üzerinde, Evren köyü Seydimal mevkiinde meydana gelen 

heyelanda yolun trafiğe kapandığı İl Özel İdare ekiplerince yolun trafiğe açıldığı yol 

kenarına bariyerler konulduğu aradan iki yıl geçmesine rağmen yol ile ilgili hiçbir şey 

yapılmadığı görülmüştür. Yol araç trafiği açısından tehlike arz etmektedir? Konunun 

Araştırılması ile ilgili Afet ve Erozyon Kontrol Komisyonu tarafından hazırlanan raporun 

görüşülmesi. 

 

23. İl Genel Meclisi Üyeleri İsmail Hakkı ÖZTÜRK, Semin AYDIN ve Ömer CEBECİ 

tarafından müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, İlimizde 

faaliyet gösteren yaşlı bakım merkezlerinin sayılarının tespit edilerek, kapasitelerinin 

incelenmesi ve yaşlı bakım merkezine ihtiyaç olup olmadığının tespit edilmesi ile ilgili 

Sosyal Hizmetler Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

24. İl Genel Meclisi Üyeleri Abdullah KARABIÇAK, Murat ARSLAN ve Temel IŞIK 

tarafından müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, İlimiz 

Doğankent ilçesi Çatalağaç Köyündeki Alagöz Maden Sanayi ve Ticaret AŞ tarafından 

işletilen maden ocağında, çıkarılan kurşun, çinko, bakır metallerinin oranı nedir? Çevreye 

yayılma riski var mıdır? Günlük üretim miktarı ve ekonomiye katkısı ve kaç kişi istihdam 

edildiği ile ilgili İçişleri ve Çeşitli İşler Komisyonu tarafından hazırlanan raporun 

görüşülmesi. 

 

25. İl Genel Meclisi Üyeleri Mustafa GÜNAYDIN, Sancar DEMİR ve Mustafa BOYACI 

tarafından müşterek imzalı İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, Şebinkarahisar 

ilçemizde Şebin cevizi, adı ile tescilli olan cevizin ilimize katkısı, üretiminin 

geliştirilmesinin stratejik ve ekonomik açıdan araştırılması ile ilgili Strateji ve Planlama 

Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

26. İl Genel Meclisi Üyeleri Fuat YURT ve Mehmet Akif YILMAZ tarafından müşterek imzalı 

İl Genel Meclisi Başkanlığına verilen önergede, İlimizde KOSGEB üzerinden kadın ve 

erkek müteşebbislere verilen destekler nelerdir, araştırılması ile ilgili Kadın Erkek Fırsat 

Eşitliği Komisyonu tarafından hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

27. Dilek ve Temenniler. 

 

28. Gelecek birleşimin tarih ve saatinin belirlenmesi. 

 

                                                                                                                      Ahmet ŞAHİN 

                                                                                                                      Meclis Başkanı     

 

 

 

 

 

 


